

Package Insert for Vitamode® VenoLite Capsule

Open size: 160mm(w) x 210mm(h)

Close size: 80mm(w) x 210mm(h)

Front

Back

 Description VenoLite Capsule is a Swedish orange colored vegetable capsule containing a single ingredient red vine EFLA® 945. It contains phenols and flavonoid. Each 430mg vegetable capsule contains Red Vine Leaf Extract (Vitis vinifera).....360mg Indication Traditionally used for improving blood circulation Dosage and Administration Adult: 1-2 capsules once daily before meal Contraindication Pregnancy and breastfeeding: Insufficient reliable data. Contraindicated in individual known to be hypersensitive to Vitis vinifera (Grapevine) leaf Precautions Keep out of reach of children Side Effects Unknown Signs of overdose Unknown Warning This is a traditional medicine Please consult your pharmacist/ doctor before taking this product Storage condition Keep in dry place below 30°C. Protect from light and moisture Package Blister pack of 10's, 30's, 60's, 90's and 120's	Penerangan VenoLite Capsule merupakan kapsul sayuran berwarna oren Swedish yang mengandungi bahan tunggal Red Vine EFLA® 945. Ia mengandungi fenol dan flavonoid. Setiap 430mg kapsul sayuran mengandungi Ekstrak daun anggur merah (Vitis vinifera) 360mg Indikasi Digunakan untuk meningkatkan peredaran darah Dos dan cara pengambilan Dewasa: Ambil 1-2 kapsul sehari sekali, sebelum makan Kontraindikasi Wanita hamil dan wanita menyusukan anak: Kekurangan data yang mencukupi Dikontraindikasikan dalam pesakit yang hipersensitif kepada daun Vitis vinifera (anggur merah) Langkah berwaspada Jauhi dari kanak-kanak Kesan sampingan Tidak diketahui Tanda-tanda dos berlebihan Tidak diketahui Perhatian Ini merupakan produk tradisional Sila merujuk dengan ahli farmasi / doktor anda sebelum mengambil produk ini Syarat penyimpanan Simpan di tempat kering di bawah 30°C. Elakkan daripada pendedahan kepada cahaya dan kelembapan. Saiz Pek 10's, 30's, 60's, 90's, 120's kapsul dalam pek blister
---	---

描述 VenoLite Capsule 是以瑞典橙色蔬菜胶囊装含单一成分Red Vine EFLA® 945。它含有苯酚和黄酮类化合物。 每个430毫克蔬菜胶囊含有 红藤叶提取物(葡萄)360mg 用途指示 传统上用于改善血液循环 用量及服法 成人：饭前服用1-2粒，每日一次 禁忌 针对孕妇和母乳喂养的数据尚不足 禁忌于对葡萄(红藤)叶过敏者 注意事项 远离儿童 副作用 未知 过量的症状 未知 警告 这是一个传统药物 请在服用这产品前咨询您的药剂师/医生 储存条件 保持在低于30°C的干燥处。避免光照，避免潮湿 包装 泡罩包装,10粒、30粒、60粒、90粒和120粒	 MAL xxxxxxxx TC Product Registration Holder / Pemegang Pendaftaran Produk / 产品注册持有人: Vitamode Sdn Bhd (551767-A) 55, Lorong Sempadan 2, 11400 Ayer Itam, Penang, Malaysia. Manufactured by / Dihasilkan oleh / 制造商: Yanling Natural Hygiene Sdn Bhd 10, 12, 12A, 16, 18, 20 & 22, Jalan S.B. Jaya 11, Taman Industri S. B. Jaya, 47000 Sungai Buloh, Selangor. RedVine <i>EFLA 945</i> This product contains Red Vine EFLA® 945. EFLA® is the registered trademark of Frutarom Switzerland Ltd. Date / Tarikh / 日期: June 2018
---	--

* Remarks: Only one package insert will be included in each outer box.